
 

 

Aanmelding vragen voor vragenhalfuur 

 

Datum: 11 juni 2012 

Aan de voorzitter van de raad, 

 

Registratienummer:  VRU2012/14-06-02 

Datum agendering: Raadsvergadering 14 juni 2012 

Steller vragen:  

Onderwerp : Dancetour 

  
De SP heeft met treurnis kennis genomen van het besluit om de Dancetour dit jaar niet door te laten 
gaan. Motivering hiervan is dat de gebruikelijke locatie hiervoor in het vrouwenhof park door de 
klimatologische omstandigheden dit jaar niet geschikt is om dit evenement te huisvesten. 
 
De SP betreurt deze beslissing, te meer daar ze het belang onderstreept om als gemeente ook 
aantrekkelijk te willen zijn voor de jeugd. Het is een succesvol evenement dat een positieve bijdrage 
levert aan het beeld van Roosendaal als stad waar wat valt te beleven. 
 
Als je een creatieve blik op Roosendaal richt zie je dat er een aantal andere locaties geschikt zouden 
kunnen zijn. Wij denken dan in de eerste plaats aan de parkeerplaats bij het voormalige RBC-stadion, 
de parkeerplaats bij De Stok, waar al eerder muziekevenementen gehouden zijn (maar waar de 
bewoners van de Westrand meer overlast van hebben ervaren) en misschien zelfs de Nieuwe Markt. 
 
De SP heeft hierover de volgende vragen aan de portefeuillehouder en vraagt om beantwoording 
tijdens het vragenhalfuur van 14 juni a.s.. 
 

- Heeft de wethouder samen met de organisatie van dancetour pogingen gedaan om dit 
evenement toch doorgang te laten gaan, om zo het belang van dit evenement voor de 
gemeente te onderstrepen? 

 
- Kan de wethouder aangeven waarom de genoemde locaties niet in aanmerking komen als 

terrein voor evenementen als Dancetour en is hij bereid deze locaties daar wel geschikt voor 
te maken? 

 
 

Ondertekening, 
Namens de SP, Corné van Poppel 

 
 
 

 


